
ACTA ASSEMBLEA ORDINÀRIA SOCIS 
AMPA ESCOLA TORRE D’EN REIG 

CURS 2015-2016 

El passat dia 5 de novembre al vespre, després d’haver convocat amb 
antelació a tots els socis/es de l’AMPA a través dels canals de comunicació 
habituals (carta, correu electrònic i crida al grup a facebook), vam dur a 
terme l’assemblea ordinària de socis corresponent al curs d’enguany, a la Sala 
d’Actes del Centre Cívic, sota l’ordre del dia següent:  

1. L’AMPA. Qui som i què fem. 
2. Memòria de les activitats curs 14/15 
3. Memòria econòmica curs 14/15 
4. Planificació curs 15/16 
5. Renovació de càrrecs de la junta de l’AMPA i presentació, si s’escau, 

de noves incorporacions a la Junta de l'AMPA 
6. Torn obert de paraula 

Pares/mares assistents:  

Eli Ginestera 
Marta Noguero 
Pep Ferreira 
Jordi Saavedra 
Maybe Fernández 
Tània Funalleras 
Òscar López 
Alba Puig 
Iolanda Moreno 
Eudald Brugat 
Mònica Ruiz 

Anna Pardàs 
Matias Steinhardt 
Maite MArcos 
Manel Losada 
Esther Toribio 
Anna Mª Ayats 
Jordi Juncà 
Marta Soler 
Helène Reynalt 
Lise Idesheim 
Abel López (Director Escola)  

Membres Junta Directiva AMPA:  

Magda Costa 
Belén Navarro 
Bibiana Cortada 
Esther Silva 
Mercè Sendra 
Maria Hilari 
Marta Cairó 

Iniciem la reunió a les 20.00h, seguint els punts establerts a l’ordre del dia:  

1. L’AMPA. Qui som i què fem. 

Com cada any, i tenint en compte que alguns dels assistents són pares i mares 
de nous alumnes de P-3, es presenten les persones que formen part 
actualment de la Junta i els càrrecs que ocupen.  



També es detallen les comissions que actualment estan en funcionament, les 
seves tasques principals,  i les persones que les integren. S’explica el seu 
funcionament i s’anima a la participació de les famílies assistents a la reunió:  

Comissió de festes (Nadal, Sant Jordi, Festa fi de curs...) 
Comissió Casals i Extraescolars 
Comissió Festa Fi de Curs 
Representació Consell Escolar 
Comissió Equipació Esportiva 
Comissió Logística/Compres 
Comissió de Comunicació 
Comissió Tresoreria 

S’explica el funcionament actual d’alguns dels serveis engegats a principi 
de curs per l’AMPA: extraescolars (teatre, taekwondo, escacs i anglès), i servei 
d’acollida matinal.  

En aquest punt es fa un incís específic per explicar la decisió, aprovada pel 
Consell Escolar, d’incloure la quota de l’AMPA dins els pagaments de sortides/
material de l’escola, universalitzant, d’aquesta manera, la pertinença a l’AMPA 
per a totes les famílies de l’escola.  

S’explica que els darrers cursos el percentatge d’associació ja era molt alt 
(sobre el 90%), i que es generaven friccions pel fet de què les prestacions de 
l’AMPA de les quals l’escola es beneficia (i que es materialitzen en materials de 
joc de pati, material esportiu, o subvencions directes al centre que es 
concreten en allò que és més necessari segons el moment i les circumstàncies), 
fossin aplicades a tots els nens i nenes escolaritzats sense cap distinció.  

3. Memòria de les activitats curs 14/15 

Passa a detallar-se la relació d’activitats dutes a terme el curs anterior, amb els 
recursos humans dels quals disposem a la Junta actualment: quina familiar, 
festa fi de curs, cagatió a l’escola, fotografia fi de curs, acollida matinal, 
activitats extraescolars, col·laboració amb esdeveniments al poble (Fira de la 
Poma de Relleno i Festa Major), tallers i casalets vacacionals.  

4. Memòria econòmica curs 14/15 

A continuació es passa detall dels comptes de l’AMPA, tant dels números 
genèrics (nº de socis, quotes ingressades, despeses generals), com de cada 
activitat duta a terme durant el curs anterior, per poder avaluar-ne els resultats 
i la rendibilitat.  
(Informació econòmica a disposició dels socis que ho desitgin, podeu sol·licitar-
la pels canals de comunicació habituals).  



5. Planificació curs 15/16 

S’exposa la necessitat de que s’incorporin noves persones si es volen seguir 
duent a terme totes les activitats fetes amb bon ritme. Aquest curs, a més, hi ha 
previsió de sortida per colònies escolars, és a dir que és un curs amb un import 
de despesa important per a les famílies. Es convida a participar a les activitats, 
per així poder aconseguir més recursos i poder revertir-los a les famílies, 
alleugerint la càrrega de despeses a la qual aquest any s’ha de fer front. 
Hi ha algunes persones que s’ofreixen per donar suport en activitats puntuals, 
per les quals se’ls anirà informant de les reunions preparatòries que es 
programin.  
Finalment es decideix assumir les activitats per les quals comptem amb 
recursos personals suficients i que donen un millor rendiment: la gestió de la 
loteria i de la quina de Nadal, bibicletada a la primavera, festa fi de curs, 
col·laboració en la Fira de la Poma de Relleno i en el concert de Festa Major 
del pròxim estiu. 
També se seguirà duent a terme la gestió administrativa de l’AMPA, gestió del 
servei d’acollida i les extraescolars i equipament esportiu amb Valosport.  
En funció del rendiment econòmic aconseguit, es podran fer les aportacions 
econòmiques habituals a l’escola (tió de nadal i/o donatiu genèric de cada 
curs).  

6. Renovació de càrrecs de la junta de l’AMPA i presentació, si s’escau, 
de noves incorporacions a la Junta de l'AMPA 

S’exposa la fi de cicle que s’iniciarà el curs vinent, sent aquest curs el quart  
amb la mateixa Junta Directiva, motiu pel qual caldrà fer la renovació de 
càrrecs pertinent. A banda, cal donar pas a noves generacions que vulguin 
formar part de l’AMPA i oxigenar-la amb noves idees i maneres de fer. En el 
transcurs de la reunió hi ha dues persones que lliuren la butlleta inclosa dins el 
full de convocatòria de l’assemblea, interessades a incorporar-se a la Junta de 
l’AMPA, són l’Elisabeth Ginestera Serra i la Vanessa Pararols Torregrossa, a les 
quals agraïm la seva bona disposició.  

Torn obert de paraula:  

Hi ha algunes consultes referents al funcionament de l’AMPA i la seva relació 
amb l’escola:  

En Jordi Juncà demana aclariments sobre les aportacions de l’AMPA a sortides 
escolars i/o activitats extraescolars, se li explica que es tracta dels imports que 
cada any reben totes les famílies en funció dels fins disponibles, i que no 
s’aplica a activitats extraescolars.  
També comenta el tema de la inclusió de la quota de l’AMPA dins les quotes 
dels pagaments a realitzar a l’escola exposat al punt 1 de l’ordre del dia, 
apuntant que no li sembla bé que siguin les famílies qui aportin aquests 
recursos, ja que hauria de ser la conselleria d’educació. En aquest sentit, opina 
que correm el risc d’acabar semblant-nos més a un model d’escola privada.  
Per últim, també es mostra crític amb l’actual política del centre pel que fa als 
deures, considera que la càrrega de feina per la mainada és massa alta i que 



l’AMPA, mitjançant la seva representació en el Consell Escolar, ho hauria de 
notificar al centre. 
Després d’aquestes aportacions, el Director del Centre dóna les explicacions 
pertinents en l’apartat de despeses de l’escola versus subvenció que rep del 
Departament d’Educació i les representants de l’AMPA responen, pel que fa a 
la canalització del sentir de les famílies en les reunions de Consell Escolar, que 
caldria recollir l’opinió majoritària de totes les famílies, ja que l’AMPA ha de 
representar totes les sensibilitats en aquest tema i en tots.  
Es comenta l’oportunitat d’organitzar una trobada específica sobre aquest 
tema, adreçada a les famílies, amb ponents que puguin defensar una postura i 
l’altra.  

També rebem les consultes i aportacions d’en Pep Ferreira i en Jordi Saavedra, 
que aporten el seu parer sobre el tema dels deures, anteriorment tractat en el 
torn obert de paraula, incidint en què és un tema que ens preocupa a moltes 
famílies i que podria ocupar una assemblea completa.  
En Pau Ferreira consulta l’estat de la nova escola, si se sap quelcom més de 
nou. L’Abel i la Bibiana li responen que sembla que la nostra escola és de les 
primeres de la llista quan es torni a construir escola nova, però que cal tornar a 
fer el projecte, ja que la nostra escola ha crescut i ja no és ben bé com quan 
es va redactar el projecte inicial. També ens indiquen que de moment, s’han 
sol·licitat nous mòduls prefabricats (aularis) pel curs vinent.  

En darrer lloc, fem una crida específica demanant la col·laboració per la 
pròxima Quina Familiar. En aquest sentit, es convoca a totes aquelles persones 
que puguin aportar ajuda o informació de potencials col·laboradors a una 
reunió temàtica el pròxim dijous dia 12 de novembre, a les 15.30h, al Centre 
Cívic.  

A les 21.45h, la presidència dóna l'assemblea per acabada, de la qual com a 
secretària, estenc aquesta acta. 

Signat: Bibiana Cortada Pomés 
Secretaria


